



# PERSONAL DATA 個人資料

## (B) 被提名人士所具備的相關資歷 Relevant Qualifications of the Nominee

被提名人具體的資格及貢獻 (請在適當方格內填寫並提供證明, 例如: 證書、嘉許信影印本等。)

**Relevant qualifications and contributions of the nominee (Please enter in the appropriate box AND submit supporting documents, e.g. copies of the certificate, compliment, etc.)**

### 1.1 具備資訊科技或網絡安全相關的學歷 (例如: 學士、碩士及博士等) (請先列出獲得的最高學歷並提交證明文件影印本)

Any academic qualification related to information technology or cyber security (e.g. BSc, PhD, MSc, etc.) (Please list out the highest level academic qualifications in descending order and submit copies of the supporting documents)

相關學歷 (最多三項) Relevant Academic Qualification (Three items max)		頒發機構 Issuing Authority	獲取日期 Date Attained	本欄由 主辦機構評分 For Official Marking
1.				
2.				
3.				

### 1.2 具備資訊科技或網絡安全相關的專業資格 (例如: CISSP、CISA、CISM 等) (請依時序先列出最近期獲得的資格並提交證明文件影印本)

Any professional qualifications related to information technology or cyber security (e.g. CISSP, CISA, CISM, etc.) (Please list out the qualifications in descending chronological order and submit copies of the supporting documents)

專業資格 (最多七項) Professional Qualification (Seven items max)		頒發機構 Issuing Authority	獲取日期 Date Attained	本欄由 主辦機構評分 For Official Marking
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				
6.				
7.				

### 2. 網絡安全方面的貢獻 (例如: 獲取相關證書、獎項、其他機構或市民發出之嘉許或感謝信件等)

(請依時序先列出最近期的貢獻類型並提交證明文件影印本)

Contribution in the cyber security field (e.g. relevant certificates, awards, appreciation or compliment letters from other institutions or members of the public, etc.) (Please list out the type of contribution in descending chronological order and submit copies of the supporting documents)

貢獻類型 Type of Contribution		頒發機構 Issuing Authority	獲取日期 Date Attained	本欄由 主辦機構評分 For Official Marking
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				

# PERSONAL DATA 個人資料

## (C) 網絡安全方面的成就 Achievements in cyber security

(以下項目可以附件形式提供詳情以供評審之用。如有需要可加頁填寫。)

(Supplementary details of the following entries maybe provided by attachment for assessment purpose. Extra sheets maybe used if necessary.)

成就可包括以下範疇 The achievements could cover the following criteria:

- 1) 協助機構防止及應對網絡安全事故
- 2) 在網絡安全上制定的策略或項目
- 3) 提高機構員工的網絡安全意識及提防網絡陷阱制定的策略或項目
- 4) 為提高公眾網絡安全意識而制定的策略或項目
- 5) 培訓機構人員網絡安全相關能力的項目或成就 (\* 只適用於管理人員)

- 1) Assisted the organisation in the prevention and response to cyber security incident
- 2) Developed strategies or projects of cyber security
- 3) Developed strategies or projects to raise the awareness on cyber security and avoid cyber pitfalls of the organisation members
- 4) Developed strategies or projects to raise the cyber security awareness of the public
- 5) Project or achievement in building cyber security capacity of the organisation members (\* Management only)

詳情內容可包括以下範疇 The details could cover the following criteria:

- |   |   |  |
|---|---|--|
| 1) 項目的性質及規模                                 | The nature and scale of the   | S U R M H F W                                |
| 2) 被提名人的角色及參與程度                             | Role of the nominee and degree of involvement   |  |
| 3) 項目帶來的價值或實質好處                             | The value or practical benefits   | E U R t h e p r o j e c t W E \              |
| 4) 項目是否及時並有效地解決問題及事故復原                      |   |  |
| 5) 提升機構內部網絡安全的有效性                           | The effectiveness on enhancing cyber security within the organisation   |  |
| 6) 提高香港加強網絡安全意識的程度                          | The level of enhancement of cyber security awareness in Hong Kong   |  |
| 7) 如何加強香港網絡安全的程度                            | + R Z W R cyber security level  | Q J Q W K+ H R Q Q J W . K R H Q J           |
| 8) 提高公眾關注網絡安全的有效性                           | public attention  | W R F \ E H U V H F X U L W \                |
| 9) 在培訓機構員工處理網絡安全事件的貢獻<br>(例如：舉辦網絡安全研討會或演習等) | Contribution to the training of staff in handling cyber security incidents<br>(e.g. Cyber security seminar or drills) |  |
| 10) 加強網絡安全的資源投放                             | Resource  | V L Q Y H W K H Q L Q Q cyber security H Q J |

	事件 / 策略 / 項目 Incident / Strategy / Project	被提名人的角色 Role of Nominee	本欄由 主辦機構評分 For Official Marking
1.			
2.			

## PERSONAL DATA 個人資料

3.			
4.			
5.			
6.			

註: 相關事件 / 策略 / 項目須在過去 24 個月內發生 Note: The above incident/strategy/project must be occurred within the past 24 months

# PERSONAL DATA 個人資料

## 提名人資料 Details of Proposer

姓名 \*  
Name : 先生 Mr.  / 小姐 Ms.  / 女士 Mrs.

---

職位 \*  
Post :

---

電郵地址 \*  
Email Address :

---

聯絡電話 \*  
Contact Tel. No :

---

日期 \*  
Date :

---

## 遞交方法

### Submission Method

郵寄地址  
Postal  
Address :

網絡安全及科技罪案調查科 (請註明網絡安全精英嘉許計劃2021)  
Cyber Security and Technology Crime Bureau (Please specify CSPA 2021)

香港灣仔軍器廠街 1 號警政大樓 22 樓  
22 Floor, Arsenal House, No. 1 Arsenal Street, Wanchai, Hong Kong

電郵地址  
Email  
Address :

[cspa@police.gov.hk](mailto:cspa@police.gov.hk)

主辦機構  
Organiser



協辦機構  
Co-organisers



支持機構  
Supporting Organisation



贊助機構  
Sponsors



# PERSONAL DATA 個人資料

## 活動規則 Rules of Event

1. 凡屬於六個指定界別即銀行與金融、資訊及通訊科技、政府部門與公營機構、運輸與公用事業、零售及批發業、中小企業的機構，皆可提名在網絡安全方面具傑出表現的員工參賽。  
The organisations of the six designated sectors i.e. (i) Banking & Finance, (ii) Information and Communication Technology, (iii) Government Departments & Public Bodies, (iv) Transport & Public Utilities, (v) Retail & Wholesale Trade, (vi) Small and Medium Enterprises (SMEs) are eligible to nominate those personnel who have outstanding performance in the cyber security field.
2. 所有與提名有關的其他文件或資料不得多於 40 頁，並須與此表格一併遞交。  
All other relevant documents or information which can support the nomination shall be limited to 40 pages and submitted with the nomination form.
3. 提名日期由即日開始，截止日期為 2021 年 10 月 22 日。提名表格可以透過郵寄或電郵方式發送至網絡安全及科技罪案調查科。如以郵寄方式，將以郵戳為準。  
Nomination is accepted from now until 22 October 2021. The nomination form can be sent by post or e-mail to Cyber Security and Technology Crime Bureau. The postmark date will be regarded as the date of submission.
4. 此提名表格須由提名人簽署。  
The nomination form should be signed by the proposer.
5. 每人只能被提名一次。  
Each person can only be nominated once.
6. 每間機構可提名多於一位被提名人。  
Each organisation or company can nominate more than one nominee.
7. 評選委員會可於任何階段聯絡提名人、被提名人或相關策略或項目的諮詢人，以核實提名表格中的任何陳述。  
The Judging Panel may, at any stage, contact the proposer, nominee or the referee to verify any details made in entries.
8. 評選委員會將於 2021 年 11 月份選出獎項得獎者。得獎者及提名機構將獲電郵通知及邀請出席於 2021 年 12 月 2 日舉行的頒獎典禮。  
Awardees will be selected by the Judging Panel in November 2021. All awardees and the relevant organisations will be notified by email and invited to attend the Awards Presentation Ceremony to be held on 2 December 2021.
9. 根據「個人資料（私隱）條例」，所有提供的文件或資料將絕對保密，只會用作處理有關人士參加是次嘉許計劃的用途，參加者有權獲得及更改其個人資料，及申請取得表格上所填報的資料副本，而提名過程中所提供的文件會在結果公佈後三個月內銷毀。  
In accordance with Cap 486 Personal Data (Privacy) Ordinance, all documents or information submitted will be kept strictly confidential and will only be used for the purpose of the awards selection process. The participants are entitled to alter their personal data or to obtain a copy of the information submitted. All documents submitted will be destroyed within three months after the results were announced.
10. 評選委員會保留是次嘉許計劃的最終決定權。  
The Judging Panel reserves the ultimate right to make final decision on the eligibility of all entries.
11. 所有有關此活動的照片或影片，有可能日後被刊登於主辦機構及贊助機構的公眾網頁或其刊物內。  
All the photos and videos relating to the event may be published in the publications or the website of the organisers and sponsors.